
 استهبان
 :امام جمعه استهبان

 هاي ها بايد از پروندهپاي وكيل
 خانوادگي و طلاق بريده شود

در دومين جلسه شوراي فرهنگ عمومي      :  فاطمه پنجعلي /  سرويس خبري 
با عنوان بررسي راهكارهاي پيشگيري از طلاق كه با حضور امام جمعه               
رييس جلسه، حجت الاسلام مهدوي رييس دادگستري، حجت الاسلام              
دهقاني رييس سازمان تبليغات اسلامي، حجت الاسلام شاهسوني رييس            
حوزه علميه، هوشمند دبير جلسه، چند تن از مشاورين و روانشاسان،                

هاي فرهنگي، تعدادي از مسئولين ذيربط، بهزيستي، آموزش و          شخصيت
پرورش، ورزش و جوانان و نيز خبرنگاران همراه بود به بررسي جلسه               

 .قبل پرداختند
حجت الاسلام خاوري امام جمعه ضمن بررسي مصوبات جلسه قبل كه               

هاي در پرونده  :  در رابطه با امر ازدواج و رواج طلاق بود گفت                  
-خانوادگي بايد بيشتر پاي مشاورين در ميان باشد و پاي وكلا از پرونده            

 .هاي طلاق بايد بريده شود
جايگاه شوراي فرهنگ عمومي در هر        :  هوشمند دبير جلسه نيز گفت      

اي است و همه اعضا بايد مديون باشند و احترام           شهرستان، جايگاه ويژه  
بگذارند و بايد با آمادگي كامل و اطلاعات كافي در جلسه شركت                   

 .نمايند و طرح و برنامه داشته باشند
علمداري يكي از مشاورين آموزش و پرورش در اين جلسه ضمن ارايه              
راهكارهايي از طريق جزوه و معرفي كتابي تحت عنوان مطلع مهر در                

انسان مجبور  :  رابطه با آموزشهاي قبل از ازدواج به دانش آموزان گفت           
است گروهي زندگي كند، چون اولا اجتماعي آفريده شده، ثانيا براي              

 .رفع نيازهايش بايد با هم زندگي كند
علتهاي :  اميد زارع عضو هيأت علمي دانشگاه پيام نور استهبان نيز گفت           

طلاق با توجه به تجربيات بنده در اين چند سال كه به عنوان مشاوره در                
باشم يكي خيانت همسران به يكديگر و مسأله اعتياد          پيام نور مشغول مي   

باشد كه اين سه مورد بسيار خطرناك          هاي حل نشده مي    و ديگر عشق   
 .است و بايد مراكز مشاوره در استهبان راه اندازي و كار اساسي شود

مهدوي رييس دادگستري نيز با توجه به آمار بسيار زياد طلاق در كشور              
به نظر من بايد مراكز مشاوره تخصصي باشد و فرد مشاور بايد از              :  گفت

مردم ما  :  وي همچنين گفت  .  تحصيلات كامل و تخصصي برخوردار باشد     
همين طور كه براي     .  كنند وهم براي طلاق    هم براي ازدواج عجله مي      

پرسند در امر   كنند و قيمت مي   خريد يك موتورسيكلت ده جا سؤال مي      
 .ازدواج بايد مدتها تحقيق كنند و بعد تصميم بگيرند

زاد سيرجان رييس بهزيستي نيز در راستاي اهميت امر مشاوره قبل از                 
ما نياز به يك مركز مشاوره بسيار قوي در تحصيلات               :  ازدواج گفت 

ها دكتري داريم چرا كه در بعضي مواقع ديده شده كه بعضي مشاوره               
 .نتيجه عكس داده است

غني رييس آموزش و پرورش نيز ضمن تشكر از حجت الاسلام خاوري              
بحث هسته  :  كند گفت كه به طور مكرر اين جلسات را برگزار مي              

مشاوره بسيار مهم است و مكان نيز بايد شكيل و در دسترس و در ديد                   
 30مردم باشد و همچنين فرد مشاور بايد متأهل و حداقل سن نيز بايد                  

 .هاي مشاوره نيز باشيمسال باشد و ما بايد مواظب آسيب
 :فرماندار استهبان

 شهرك صنعتي استهبان دوقطبي مي شود
  ميليارد توماني براي فاضلاب استهبان 20اعتبار 

به گزارش مرتضوي روابط عمومي فرمانداري استهبان فرماندار استهبان          
شهرك صنعتي استهبان با توجه به درخواست همشهريان عزيز و            :  گفت

لزوم استفاده از كشاورزي، به شهرك           
محمد .   كشاورزي صنعتي تبديل مي شود     

در همين راستا توليد    :  مهدي شرفي افزود  
قارچ در اين شهرك آغاز گرديده و در           

مترمربع انواع قارچ ها       4000      مساحت
توسط  نعمتي توليد و بسته بندي و به بازار          

 .عرضه مي گردد
در اين طرح در فاز     :فرماندار استهبان گفت  

 200   شوند و در فازهاي بعدي در مجموع       نفر صاحب شغل مي     25اول  
با توجه به دوقطبي شدن       :  وي ادامه داد   .  گردندنفر صاحب شغل مي    

شهرك صنعتي، زمين اين شهرك وسيع تر مي شود و تاكنون استقبال               
: شرفي تصريح كرد  .  خوبي از طرف سرمايه گذاران صورت گرفته است       

شهرك صنعتي استهبان با مشكل كمبود آب روبرو بود كه مشكل آن                
: فرماندار استهبان گفت  .  برطرف شد و چاه جديد به بهره برداري رسيد         

واحد بسته بندي و فراوري انجير وجود دارد كه                3در اين شهرك      
مشكلات سرمايه در گردش و مجوز صنايع فراوري و بسته بندي انجير               

 . در حال بررسي است و به زودي بر طرف مي گردد
مشكل كمبود  :وي در ادامه به طرح فاضلاب استهبان اشاره و ادامه داد             

ميليارد تومان اعتبار براي آن          20بودجه اين طرح برطرف شد و            
اختصاص يافت كه عمليات اجرايي آن از ميدان دانشجو آغاز و پيمانكار            

 . متعهد گرديد طرح را به خوبي اجرا كند
فرماندار استهبان در ادامه به طرح انتقال آب از سد رودبال اشاره و بيان                

ماه گذشته آغاز شده، كارگاه       2اين طرح عمليات اجرايي آن از       :  داشت
و ابنيه فني تجهيز و لوله گذاري از سد رودبال به سمت شهر ايج آغاز                   

 .گرديده است
: شرفي در ادامه در مورد درمانگاه تامين اجتماعي استهبان افزود                   

پيمانكار قبلي اين طرح به خاطر اينكه كارها را به خوبي اجرا نداده كنار              
گذاشته شد و به زودي پيمانكار جديد ادامه دهنده اين طرح است و اين               

 . درصد پيشرفت فيزيكي دارد 80طرح 
مدرسه در    4:  وي به طرح بركت آموزش و پرورش اشاره و ادامه داد             

باشد، سطح شهرستان استهبان شامل طرح بركت شده و داراي مجوز مي             
اين مدارس در روستاهاي خانه كت، محمد آباد، انجيرك و درب قلعه               

 .است كه عمليات اجرايي ساخت اين مدارس آغاز مي گردد
فرماندار استهبان در پايان به مشكلات دانشجويان دانشكده پيراپزشكي            
استهبان مبني بر اينكه ترم هاي آخر به دليل كمبود امكانات به شيراز                 

زماني كه بيمارستان جديد استهبان كه داراي         :  مي روند اشاره و گفت     
درصد پيشرفت فيزيكي است افتتاح شود، بيمارستان امام خميني                80

توانند در ترم هاي بالا از       تحويل پيراپزشكي مي شود و دانشجويان مي       
 .امكانات اين بيمارستان استفاده نمايند

 مرودشت
 :مديرپايگاه ميراث جهاني تخت جمشيد

شهرداري مرودشت هيچ طرحي براي ساماندهي 
 ورودي تخت جمشيد ارائه ننموده است 

علي رغم اظهارات    :  مديرپايگاه ميراث جهاني تخت جمشيد گفت            
شهردار مرودشت در برخي رسانه ها مبني بر ارائه طرح هاي مختلف                 
جهت پاكسازي و ساماندهي ورودي تخت جمشيد و اعلام آمادگي جهت           
حفظ محيط زيست اين ورودي و ردشدن اين طرح ها توسط ميراث                  

متأسفانه تا به حال هيچ طرحي از سوي شهرداري               :  فرهنگي  گفت   
مرودشت براي ساماندهي مسير ورودي به تخت جمشيد ارائه و يا اعلام              

 . نشده است 
لازم است به اطلاع شهرداري محترم           :  مسعود رضايي منفرد گفت      

مرودشت برسانيم كه سازمان ميراث فرهنگي و ضوابط حريم هيچگونه            
مخالفتي با نصب سطل هاي زباله ندارد و تنها موردي كه سازمان برآن                

براي     تأكيد دارد استفاده از رنگ هاي مطلوب و مناسب فضاي تاريخي           
تنها طرحي كه از سوي شهرداري به       :  وي در ادامه افزود   .  است  سطل ها     

ميراث فرهنگي ارائه شد طرح ساماندهي محدوده چاه جنگل تخت                 
جشميد بود كه به تصويب نهايي سازمان نرسيد و اين محدوده درسال                

توسط ميراث فرهنگي به مبلغ ده ميليارد ريال خريداري شده و                   83
 .همچنان در اختيار شهرداري مرودشت است 

البته سازمان ميراث فرهنگي  طرح ساماندهي         :  اين مقام مسئول گفت      
اصولي ورودي مجموعه جهاني تخت جشميد را در دست مطالعه دارد كه            
فاز اول آن توسط دانشكده هنرهاي زيباي دانشگاه هنر تهران انجام و                

وي از تصويب فاز صفر اين        .  فاز دوم اين مطالعه در حال انجام است          
اجراي اين  :  طرح در بنياد پژوهشي پارسه، پاسارگاد خبرداد و گفت            

در اين طرح محور      .   قراردارد  94طرح در برنامه آتي بودجه سال           
شود و استفاده از تراموا،     ورودي به تخت جمشيد به چند بخش تقسيم مي        

كالسكه، دوچرخه سواري و ايستگاه هاي خدمات رساني در طول مسير             
 . پيش بيني شده است 

مدير پايگاه پژوهشي پارسه با اشاره به اينكه مديريت تخت جمشيد                 
شهردار  مرودشت نيز عضو هيأت امناء        :  هيأت امنايي شده است گفت     

باشند و به نحوي متولي اين مجموعه جهاني قلمداد              تخت جمشيد مي   
رود با تعاملات بيشتر، بتوانيم موانع پيشرفت              شود لذا انتظار مي     مي

 . مجموعه جهاني تخت جمشيد را مرتفع نماييم
 :رييس هيات كوهنوردي  مرودشت

 پاكسازي ارتفاعات تخت جمشيد و نقش رستم  
 از افتخارات هيات كوهنوردي است

به گزارش روابط عمومي اداره ميراث فرهنگي شهرستان مرودشت،               
برنامه تجليل از كوهنوردان و صخره نورداني كه در عمليات بوته زني و             

هاي باستاني تخت جمشيد و نقش رستم             پاكسازي ارتفاعات محوطه    
همكاري داشتند، با حضور مسئولين اداره ميراث فرهنگي، مجموعه               
جهاني تخت جمشيد و هيئت كوهنوردي مرودشت، در تخت جمشيد               

 . برگزار شد
در اين مراسم ذوالفقار       
درستكار، رئيس هيئت       
كوهنوردي مرودشت      
ضمن تشريح فعاليتهاي       
هيئت كوهنوردي و         
صعودهاي ورزشي،         
همكاري افتخاري اعضا     
را در پاكسازي ارتفاعات    
تخت جمشيد و نقش          

رستم، برگ زرين ديگري در كارنامه عملكرد و خدمات هيئت                      
كوهنوردي برشمرد و با تĤكيد بر اين كه حفاظت از ميراث فرهنگي،               

اي همگاني است، آمادگي اين گروه را در خدمات رساني مستمر            وظيفه
در ادامه مراسم      .هاي مرتبط با ميراث فرهنگي اعلام نمود          در حوزه 

ميراث جهاني تخت جمشيد و          مسعود رضايي منفرد، مدير پايگاه          
همچنين سعيد صفرزاده رئيس اداره ميراث فرهنگي مرودشت، مراتب            
تقدير و سپاس خود را ازكوهنورداني كه بر حفظ و پاسداشت محوطه               
تاريخي تخت جمشيد و نقش رستم اهتمام ورزيده و همگام با مرمتگران             
و دست اندركاران ميراث فرهنگي، نسبت به پاكسازي اين اماكن اقدام             

اين همكاري دوسويه بتواند     :  نموده اند ،اعلام و خاطر نشان ساختند            
فرهنگ پسنديده ي حفاظت همگاني از ميراث گذشتگان را ارتقاء داده            

 .و با اين رويكرد ، به حفاظت بهتر و مؤثرتراز آثار دست يابيم
در حاشيه ي اين مراسم ، گزارشي تصويري از روند مرمت هاي صورت              
گرفته در تخت جمشيد  درطول چند دهه اخير تا كنون و همچنين                     
گزارش تلويزيوني تهيه شده از صخره نوردان و كوهنوردان در حين               
پاكسازي ارتفاعات نقش رستم نمايش داده شد و در پايان با اهداء لوح                

 . تقدير، از اين گروه تجليل به عمل آمد
به گزارش روابط عمومي اداره كل ميراث فرهنگي ،صنايع دستي                  
وگردشگري فارس   هر ساله در تخت جمشيد و نقش رستم در چندين                 
نوبت اقدام به پاكسازي گياهان خودرو و علف هاي هرز مي گردد اما                
مشكل اصلي وجود درختچه هايي است كه در ارتفاعات ديواره هاي                

 . آثار مي رويند و دسترسي به آنها مشكل است
اين در حالي است كه نصب داربست هاي حفاظتي با اين ارتفاع جهت                 

متر روييده    55تا    40دسترسي و حذف گياهاني كه بعضاً در ارتفاعات          
شايد در نگاه اول استفاده از دستگاه جرثقيل كابين دار          .  اند، دشوار است  

با بوم هاي بلند راحت ترين اقدام در حل معضل درختچه ها به نظر برسد               
اما در بحث كارشناسي و  رعايت اصول حفاظتي و مرمتي، قرار گرفتن               
دستگاه جرثقيل در مجاورت بناي تاريخي و ارتعاشات كوبه اي ناشي از             

 .آن، راهكاري اصولي و عملي در حذف درختچه ها نيست
تشكيل تيم مشترك صخره نوردي حرفه اي و مرمت ، اقدامي ابتكاري و             
مؤثر در حذف و پاكسازي درختچه هاي روييده بر بدنه  ارتفاعات نقش              
رستم و تخت جمشيد بود كه  اين اقدام ضمن اخذ مجوزهاي لازم  و با                   
بهره گيري از تخصص و تجربيات گروه كوهنوردي مهر شهرستان                 
مرودشت و هيئت كوهنوردي با رعايت اصول فني و تحت نظارت                  
كارشناسان گروه حفاظت و مرمت پايگاه ميراث جهاني تخت جمشيد،             
انجام پذيرفت و در حال حاضر تمامي گياهان اعم از علف هاي خودرو               
و درختچه هاي مضر در ارتفاع ديواره هاي نقش رستم پاكسازي گرديده            

 .است

 ريزني
و  )ص(برگزاري مراسم عزاداري رحلت پيامبر

 ريزدر ني )ع(شهادت امام حسن مجتبي
مراسم عزاداري به مناسبت رحلت        :  عليرضا مقدسي /  سرويس خبري 

با برپايي هيات      )ع(و شهادت امام حسن مجتبي         )  ص(پيامبر اكرم    
عزاداري و حركت به سمت گلزار مطهر شهداي شهرستان ني ريز                    

 .شد برگزار
همزمان با فرا رسيدن       

صفر، سالروز            28
رحلت نبي مكرم اسلام     

) ص(حضرت محمد       
وشهادت سبط اكبرش     

 ، )ع(امام حسن مجتبي     
ريز غرق در سوگ و     ني

عزا بود و مراسم            
و عزاداري در مساجد      

در اين مراسم، هياتهاي عزاداري با        .  برگزار شد هاي سطح شهر     حسينيه
سينه و زنجيرزني در غم جانسوز نبي مكرم اسلام و سبط اكبرش به                    

هياتهاي عزادار سپس در      .هاي عزا را برافراشتند   عزاداري پرداخته و علم   
و مصلي بزرگ نمازجمعه، اجتماع كرده و به            )عج(مسجد جامع مهدي   

 .بر سر وسينه زدند) ع(صورت يكپارچه با مداحي مداحان اهل بيت
بخش ديگري از برنامه عزاداران     )  ص(قرائت زيارت پيامبر مكرم اسلام      

سپس سخنرانان در اين اجتماعات به سخنراني پرداختند و              .ريز بود ني
را )  ع(و امام حسن مجتبي   )  ص(گوشه هايي از فضايل بيكران رسول خدا      

در پايان مراسم عزاداري نيز، عزاداران  پس از           .براي مردم بازگو كردند   
 .شدند) ع(اقامه نماز جماعت ظهر و عصر، مهمان سفره اهل بيت

 لارستان
 :مديركل راه وشهرسازي لارستان

راهداران اين اداره كل براي راهداري زمستانه  
 از آمادگي كامل برخوردارهستند

 .راهداران اين اداره كل براي راهداري زمستاني اعلام آمادگي كردند
به گزارش روابط عمومي اداره كل راه وشهرسازي لارستان، مهندس               

دستگاه ماشين آلات در       160راهدار و   250داريوش نصر از استقرار       
مدير كل راه وشهرسازي لارستان       .  اكيپ راهداري خبر داد      20قالب  

امسال با هدف كاهش تلفات جاده اي نسبت به سالهاي قبل           :  عنوان داشت 
و با مشاركت دستگاه هاي امدادي و همچنين پليس راه آمادگي خود را               

  .براي طرح راهداري زمستاني اعلام مي كنيم
 70ها توانسته ايم بيش از       طي سه ماه اخير با تجميع دستگاه       :  وي افزود  

كيلومتر از مسيرهاي حوزه استحفاظي را به صورت رفت وبرگشت                 
عمليات راهداري محوري شامل شانه سازي شيب شيرواني و نصب علائم            

مديركل راه وشهرسازي لارستان در ادامه به آمار بالاي           .  را انجام دهيم  
به دليل  :  ترافيك درمحورهاي حوزه استحفاظي نيز اشاره نمود و افزود          

ارتباط حوزه استحفاظي اين اداره كل به آبهاي نيلگون خليج فارس و                
درصد كاميونهاي سنگين استان ازمحورهاي جنوبي لزوم         35تردد بيش از  

ايمن سازي محور هاي تحت پوشش اين اداره كل در دستور كار قرار                 
 . دارد

وي همچنين از مسافران وشهروندان درخواست كرد كه در سفرها حتماً            
تجهيزات مورد نياز براي سفر در طول زمستان را به همراه وبا راهداران               

 .همكاري لازم را داشته باشد

 ساعته ي معاون استاندار و  4بازديد 
 فرماندار ويژه لارستان از شركت سيمان

معاون استاندار و فرماندار ويژه لارستان از شركت سيمان لارستان بازديد           
به گزارش روابط        .  كرد

عمومي فرمانداري ويژه          
لارستان؛ علي اكبر نجيب         
زاده در ابتداي ورودش به         
شركت سيمان لارستان با          
مهندس عليرضا ميرسپاسي       
مديرعامل شركت، مهندس      

زهري مدير داخلي كارخانه       
و محمد رضا نخبه الفقهايي        

در .  مدير بازرگاني و فروش شركت سيمان لارستان ديدار و گفتگو نمود          
اين نشست در خصوص مسايل و مشكلات شركت سيمان، مطالبات                 
پرسنل و كارگران، سهامداران و همچنين طرح توسعه كارخانه، بحث و             

 .تبادل نظر گرديد
در ادامه فرماندار از بخش هاي مختلف كارخانه از جمله بخش توليد،                 
فروش و بازرگاني، بهره برداري، اداري، حمل و نقل، انبار، ساخت،                 
بازررسي، آزمايشگاه، كنترل كيفيت، مكانيك، برق، معدن، ساختمان،           

 .تاسيسات،مالي،بارگيرخانه و دفتر فني بازديد كرد

 لامرد
مسئول نمايندگي ميراث فرهنگي ، صنايع دستي 

 و گردشگري در لامرد منصوب شد
طي حكمي از سوي مديركل ميراث فرهنگي ،               
صنايع دستي و گردشگري فارس مسعود تقي زاده به         
عنوان مسئول نمايندگي ميراث فرهنگي ، صنايع            

 . دستي و گردشگري شهرستان لامرد منصوب شد
مسعود تقي زاده داراي تحصيلات فوق ليسانس              
آموزش بهسازي و منابع انساني و ليسانس تاريخ مي           

همچنين مديريت پژوهش سراي دانش آموزي      .  باشد  
لامرد، مديريت آزمايشگاه و دبير دبيرستان هاي            
شهرستان لامرد، مسئوليت آموزش دانشگاه پيام نور لامرد ، سرپرستي              
اداره كار و امور اجتماعي شهرستان لامرد، كارشناس ثبت اسناد و                   
املاك شهرستان لامرد و بازرس و كارشناس امور ايرانگردي و                     

گفتني است پيش از     .جهانگردي استان هرمزگان از سوابق او مي باشد          
اين عبدالرضا حق شناس مسئوليت نمايندگي ميراث فرهنگي، صنايع              

 . دستي و گردشگري در شهرستان لامرد را به عهده داشت 

 بهبهان
 ديدار رييس و كاركنان اداره اوقاف 

 با امام جمعه بهبهان
رئيس و   :  پرويز خليجي  /  سرويس خبري  

كاركنان اداره اوقاف و امور خيريه  و هيئت         
امناي امامزاده هاي بهبهان به مناسبت هفته           
وقف با حجت الاسلام والمسلمين حاج آقا           

در .  ابوعلي امام جمعه  بهبهان  ديدار كردند         
اين ديدار حجت الاسلام والمسلمين سيد            
نوراله جنتي پور رئيس اداره اوقاف و امور          
خيريه با تشكر از فرصتي كه امام جمعه در            

هفته وقف از اهميت    :  اختيار ديداركنندگان قرار داده طي سخناني گفت      
سازمان اوقاف عنايت     .   والايي برخوردار است    

وي با بيان اينكه     .  اي به اين امر داشته و دارد        ويژه
مجموعه اداره اوقاف سعي نموده نيت واقفين را در          
خصوص وقف به مرحله اجرا دربياورد و عليرغم            
مشكلات موجود توانسته با علاقه و دلسوزي در              
احياي موقوفات پيشگام و پيش قدم باشد، متذكر            
گرديد يكي از مشكلات ما موقوفاتي است كه در            
اختيار بعضي از ادارات دولتي است و آنان علاوه بر           
اينكه همكاري و تشريك مساعي در اين زمينه ندارند از پرداخت حقوق            

ايشان متذكر  .  قانوني موقوفات به عناوين مختلف سهل انگاري مي نمايند        
اگر موقوفات احيا گردد در بسط و توسعه و امور فرهنگي و                   :  شد

تبليغاتي در زمينه هاي مختلف كارساز بوده و اين امر نشانگر اهميت                 
سال ها مغازه هايي بوده       :جنتي پور اظهار داشت      .  ويژه موقوفات است  

كه در اختيار اشخاص بوده و هيچ گونه مال الاجاره پرداخت نمي كردند             
اينجانب با كمك   .  و در حقيقت به حفظ موقوفات بي توجهي شده بود           

مسئولين ذيربط و همكارانم و لطف خدا موفق شديم در احياي موقوفات            
متاسفانه بعضي از ادارات به      :  ايشان گفت .  تا حد زيادي موفق گرديم     

دانند كه اين اداره حافظ و       وظايف اداراه اوقاف آشنايي ندارند و نمي        
متولي وقف مي باشد و اعمال قانون در اين مورد وظيفه اصلي اداره                  

وي به پيشرفت هايي كه در بقعه امامزاده هاي بهبهان            .  اوقاف مي باشد  
بعمل آمده اشاره نمود و اظهار اميدواري كرد كه اين اقدامات تداوم                

وي از همكاري ارزشمند امام جمعه در رابطه با حفظ موقوفات                .  يابد
 . مجددا تشكر نمود

در پايان اين جلسه حجت الاسلام والمسلمين حاج آقا ابوعلي امام جمعه               
وقف عمل پسنديده اي است در شرع مقدس         :  بهبهان طي سخناني گفت   

اسلام كه به آن توجه ويژه گرديده پيشوايان دين ما هم به وقف عنايت                
عنايت خاصي به گسترش فرهنگ وقف       )  ع(خاصي داشتند و مولا علي      

داشته زيرا وقف در واقع يك صدقه جاريه  است كه پس از مرگ هم                  
 .واقفين از آن بهره مند مي گردند 

دايره وقف بسيار متنوع است و از طرفي واقفين مطمئن              :  وي افزود  
هستند كه در نظام مقدس جمهوري اسلامي نيت واقفين عمل مي گردد              
و وقف پايدار و ماندگار بوده زيرا وقف خدمت به جامعه بوده و هم                   

در دوران سلاطين جور و ستم،        .  اجر دنيوي  و هم اجراخروي  دارد            
امامزادگان ومبلغين آنان در واقع در آن شرايط سخت و خفقان ايثار مي             

امام جمعه در ادامه سخنان       .  نمودند و سرانجام به شهادت مي رسيدند         
خود به بسط و توسعه بيشتر امور ديني و فرهنگي و رعايت اصول                     
شرعي و اجراي سنت حسنه امر به معروف و نهي از منكر اشاره نمود و                 

خوشبختانه در اين امر اقداماتي انجام شده ولي مي طلبد اين                :  افزود
 . اقدامات توسعه پيدا نمايد 

 شهردار محله طرحي نو در راستاي تغيير 
 جلوه هاي شهري و منطقه اي 

شهرداري بهبهان با همكاري اداره         :  پرويز خليجي  /  سرويس خبري  
شهردار محله  «  حفاظت محيط زيست در اقدامي نو، طرحي تحت عنوان          

 . را در دستور كار خود قرار دادند» 
به گزارش روابط عمومي شهرداري بهبهان، در جلسه اي كه در محل                 
دفتر شهردار با حضورشهردار بهبهان،كارشناس اداره حفاظت محيط              
زيست، جمعي از معتمدين محلات شهر بهبهان و مسئولين نواحي                    
شهرداري برگزار شد، پيرامون چگونگي اجراي طرح و آموزش هاي              
لازم ، فرهنگ سازي و حل برخي مشكلات توسط خود شهردار محله                

در اين جلسه مقرر گرديد كه كميته اي از              .  بحث و تبادل نظر شد      
ارگانهاي ذيربط دراين خصوص تشكيل شده و درجهت تعيين شهردار              
محله و انتخاب از بين متقاضيان و افراد متعهد، فراخواني تنظيم و اطلاع              

 . رساني گردد
شايان ذكر است كه با اجراي طرح شهردار محله، شهروندان هر كوي،               
محل و منطقه مي توانند به ميزان بيشتري نسبت به گذشته در تصميم                  
گيري ها، برنامه ريزي ها  و اجراي طرح ها و رفع مشكلات محل                       

 .سكونت خود مشاركت داشته باشند 
 عزاداري در ناحيه مقاومت بسيج بهبهان

به گزارش روابط عمومي و تبليغات نمايندگي ولي فقيه ناحيه بهبهان؛               
صفر سالروز رحلت حضرت       28ناحيه مقاومت بسيج بهبهان به مناسبت         

مراسم )  ع(و شهادت حضرت امام حسن مجتبي           )  ص(رسول اكرم    
زيارت عاشورا، سينه زني و سخنراني امام جمعه بهبهان با حضور پرسنل              

 .رسمي بسيجيان و نيروهاي وظيفه در نمازخانه ناحيه برگزار گرديد 

 برگزيدگان دومين دوره مسابقه عكس 
 عشق حسيني معرفي شدند

با  داوري انجمن عكس بهبهان عكسهاي        :  پرويز خليجي /  سرويس خبري 
منتخب و برتر در دومين مسابقه عكس عشق حسيني به شرح زير اعلام                

عكس    -حسين نظري ليسانس گرافيك از زنجان        :  عكس اول .  مي شوند 
: عكس سوم   -  زهرا كريميان بهنويي فوق ديپلم گرافيك از يزد         :  دوم

 .يزد) س(نجمه حدادي دانشجوي كارداني دانشكده حضرت رقيه
دومين دوره مسابقه عكاسي محرم با عنوان عشق حسيني با همكاري                 

روابط عمومي    مشترك مديريت فرهنگي و اجتماعي، بسيج كاركنان و        
 . دانشگاه صنعتي خاتم الانبياء بهبهان برگزار گرديد

 بوشهر
 :استاندار بوشهر خبر داد

 انعقاد قرارداد توسعه بنادر استان بوشهر 
استاندار بوشهر از انعقاد تفاهم نامه ي         :  مرتضي پيامي /  سرويس خبري 

توسعه بنادر با وزير راه و شهرسازي با سازمان بنادر و دريانوردي با                   
ميليارد تومان      330تخصيص اعتبار      

. جهت سهم بنادر استان بوشهر خبر داد         
مصطفي سالاري در جمع خبرنگاران، با       

آزاد تجاري و صنعتي       بيان اينكه منطقه  
بوشهر در هيئت دولت، شوراي مناطق        

با    :آزاد به تصويب رسيده اظهار داشت     
هاي ياد    هاي انجام شده مصوبه       تلاش

شده در كمتر از سه ماه صادرشد وادامه كار نيز در دستور كار مجلس                 
به حق مردم استان بوشهر خط            وي يكي از مطالبات      .گيرد  قرار مي 

هاي مهمي    براي اجرايي شدن اين پروژه پيگيري     :  دانست بيان كرد     ريلي
هاي تخصصي با مسئولان ذيربط         صورت گرفته كه با توجه به نشست         

استاندار بوشهر با اشاره به انعقاد           .ها عملي شده است       بخشي از قول   
با :  نامه وزير راه و شهرسازي با سازمان بنادر و دريانوردي گفت               تفاهم

 5شود كه از        نامه تحولي در بنادر كشور ايجاد مي            انعقاد اين تفاهم   
قرارداد آن مربوط به توسعه بنادر استان بوشهر           3نامه    قرارداد اين تفاهم  

سالاري با بيان اينكه بندر بوشهر در حوزه جزيره نگين توسعه                  .است
ميليارد تومان براي      250نامه ياد شده       بر اساس تفاهم    :يابد گفت   مي

 .توسعه بندر بوشهر در حوزه جزيره نگين تخصيص يافته است
ميليارد تومان براي توسعه بنادر ديگر استان         30وي با اشاره به تخصيص      

ميليارد تومان نيز براي ايجاد پايانه            50علاوه براين    :  بوشهر افزود 
استاندار بوشهر با بيان       .تخصصي در بندر بوشهر تخصيص يافته است         

امسال براي   :شود افزود   هاي بندري به زودي اجرايي مي         اينكه پروژه 
ميليارد تومان    80ادامه چهار خطه شدن محور دالكي به كنارتخته                

تخصيص يافته كه به زودي با انتخاب پيمانكار عمليات چهارخطه شدن              
سالاري با بيان اينكه بخشي از چهار خطه شدن              .شود  اين محور آغاز مي   

اي از    بخش عمده :  محور دالكي به كنار تخته در استان فارس است گفت          
شود در كمتر از دو سال         قعطات اين محور انجام شده كه پيش بيني مي         

وي، با اشاره به       .محور پرترافيك دالكي به كنارتخته چهار خطه شود          
در اين   :اينكه منطقه ويژه اقتصادي شمال استان تصويب شده بيان كرد           

شود كه تحول     منطقه صنايع پايين دست نفت، گاز و پتروشيمي ايجاد مي         
 .كند مهمي در اقتصاد منطقه و اشتغال ايجاد مي

نامه با سازمان انرژي اتمي ايران با آموزش          استاندار بوشهر به انعقاد تفاهم    
هزار نفر از     8نامه    بر اساس اين تفاهم   :  اي پرداخت وگفت    فني و حرفه  

هاي لازم و تخصصي و دريافت        جوانان استان بوشهر با فراگيري آموزش     
 .شوند سال جذب نيروگاه اتمي بوشهر مي 2گواهي پايان دوره در مدت 

: به اجراي طرح دهكده گردشگري بوشهر اشاره كرد وگفت              سالاري
دهكده گردشگري بوشهر در ورودي اين شهر با مشاركت بنياد مسكن              

 .شود ميليارد ريال اعتبار تخصيصي اجرايي مي 50استان بوشهر با 

 هرمزگان
 :رييس كل دادگستري هرمزگان

 مسوولان به افراد سودجو اجازه تصرف 
 زمين هاي ملي را ندهند

رييس كل دادگستري هرمزگان ضمن تاكيد بر         
مسوولان :  حفاظت از زمين هاي ملي، گفت          

اجازه ندهند افراد سودجو با زد و بند، اراضي            
 .ملي را به تصرف خود درآورند

به گزارش خبرنگار ايرنا، حجت الاسلام                
محمدصادق اكبري در نشست شوراي حفاظت از       
زمين هاي ملي هرمزگان با بيان اينكه مسوولان          

بايد :  بايد مراقب زد و بندها باشند، اظهار داشت        
به شدت با افراد سودجو كه باعث ايجاد فساد در      

شوراي حفاظت از    :  وي افزود    .دستگاه ها مي شوند، برخورد كرد        
زمينهاي ملي و منابع طبيعي رسالتش حفظ و حراست از اراضي ملي و                 

 .منابع طبيعي متعلق به دولت و انفال است
يكي از مطالبات جدي مقام معظم         :  حجت الاسلام اكبري بيان داشت      

رهبري از همه دست اندركاران نظام ، مبارزه با فساد و بي عدالتي در                   
 .جامعه است كه همه مسوولان بايد در همين راستا حركت كنند

در نظام اسلامي كه نظامي مبتني بر شريعت اسلام            :  وي خاطرنشان شد  
است انتظار مي رود كه فساد در آن شكل نگيرد و اگر شكل گرفت به                  

اگر به موقع براي     :  اين مقام مسوول ابراز داشت       .فوريت از بين برود    
مبارزه با فساد اقدام نگردد، براي از بين بردن آن بايد هزينه هاي                      

حجت الاسلام اكبري با تاكيد بر تلاش تمام مسوولان            .سنگيني پرداخت 
يكي از مصاديقي كه مي توان به        :  براي مبارزه با هرگونه فسادي، گفت     

عنوان فساد از آن نام برد تصرفات غيرقانوني زمين هاي ملي و منابع                  
 .طبيعي است كه بايد براي مبارزه با آن تلاش كرد

 كهگيلويه و بويراحمد
 هيچ بهانه اي براي كم كاري در اجراي 

 هاي راهسازي پذيرفتني نيستطرح
امسال وضعيت تخصيص اعتبارات    :  استاندار كهگيلويه و بويراحمد گفت    

عمراني به اين استان مطلوب          
بوده و به همين دليل هيچ بهانه          
اي براي كم كاري در اجراي          
طرح هاي راهسازي استان            

 .پذيرفتني نيست
به گزارش خبرنگار ايرنا، سيد        
موسي خادمي در بازديد از جاده      

 -باباميدان     -ارتباطي ياسوج     
متر طول قطعه اول اين        200از مجموع پنج كيلومتر و        :  سميرم افزود 

وي بيان     .جاده تاكنون چهار و نيم كيلومتر به بهره برداري رسيده است           
روند ساخت پل هاي اين جاده ارتباطي رضايت بخش نيست و بايد             :  كرد

مسوولان اداره كل راه و شهرسازي كهگيلويه و بويراحمد هر چه                   
اجراي :  خادمي اظهار كرد  .  سريعتر تكليف پيمانكار آن را مشخص كنند      

اين طرح مهم نبايد معطل يك پيمانكار باشد و در صورت هرگونه كم                 
وي    .كاري و سهل انگاري بايد با پيمانكار آن برخورد قانوني شود                

سميرم را از طرح       -باباميدان    -ساخت باند دوم جاده ارتباطي ياسوج         
هاي ملي حوزه راهسازي در كهگيلويه و بويراحمد دانست و عنوان                 

كيلومتر   150طول اين جاده در حوزه استحفاظي استان حدود             :  كرد
 90طول جاده ياسوج به سمت سميرم             :  خادمي ابراز داشت       .است

كيلومتر با هفت قطعه به         40كيلومتر بوده كه از اين ميزان تاكنون            
هم :  استاندار كهگيلويه و بويراحمد افزود        .مناقصه گذاشته شده است    

 15سميرم دو قطعه به طول        -اكنون از مجموع هفت قطعه جاده ياسوج         
  .كيلومتر فعال و مابقي نيز به دليل خلع شدن پيمانكار غيرفعال است                

 - خادمي ميانگين پيشرفت فيزيكي قطعه اول جاده ارتباطي ياسوج             
دهنه پل بايد در       25:  درصد دانست و گفت      38سميرم را     -باباميدان  

قطعه هاي اول و دوم اين جاده احداث شود كه تاكنون هشت مورد از                 
  .آن ساخته شده است
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